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Etter avgjørelsen om å selge tidligere Høland skole, har jeg tenkt en del påmhva skolesammenslåingen 

på Torvastad har ført med seg. 

Vi har fått en flott, ny skole med høy kvalitet, ute og inne. Samlokalisasjon med Torvastad Arena er en 

stor fordel og dedikerte lærere gjør en god jobb og sørger for læring og trivsel for sine elever. Så langt, 

alt vel. 

Det som imidlertid bekymrer, er forholdene noen av elevene har på sin skolevei. 

For å si det enkelt; for elevene i tidligere Hauge skolekrets, har ingenting skjedd med hensyn på 

trafikksikring. De har fått mye lengre skoleveg, i tillegg. 

Det er spesielt de som har sin skoleveg fra Bøkrossen til Torvastad skole, langs Torvastadveien som 

gir grunn til bekymring. 

ÅDT på strekningen er 1600. Kanskje ikke dramatisk høyt, men trafikken er tettest når ungene skal på 

skolevei og når de på ettermiddagstid skal til Idrettsanlegget, på korps, kor eller fritidsklubb. 

Jeg er valgt som politiker for hele Karmøy kommune og skal tenke sikkerhet for alle eleven våre, men 

jeg vet at velgerne mine forventer at jeg skal tale deres sak når det gjelder dette. De sender hver 

skoledag sine små ut på en usikker og farlig ferd. 

Salgssummen for gamle Høland skole er ikke høy, men spørsmålet mitt er; Er det mulig å avsette 

pengene til trafikksikringstiltak langs Torvastadveien? 
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